
پرســـپولیس بعد از یک جلســـه تمرین ســـبکی که عصر روز شـــنبه داشـــت، 
ی دوســـتانه به مصاف نســـاجی رفت تا سرخپوشـــان  روز گذشـــته در یک باز
در تعطیلات لیگ از شـــرایط مســـابقه خارج نشـــوند. مرتضی پورعلی گنجی 
ی به میدان نرفت و ملی پوشان داخلی و خارجی  به دلیل ناآمادگی در این باز
ی تیم ملی کشورشـــان به ســـر می برند و در  سرخپوشـــان هم که هر یک در اردو
تمرینات غایب هستند. همان طور که روز گذشته خبر داده بودیم پرسپولیس 
تا روز پنجشـــنبه تمریناتش را در تهران ادامه خواهد داد و کاروان این تیم روز 
جمعه عازم جده خواهد شد. اولین دیدار سرخپوشان در لیگ نخبگان روز 

ی مقابل الاهلی  عربستان خواهد بود.  دوشنبه 26 شهریور ماه جار

  الاهلی زیر ذره بین مربیان پرسپولیس
پرسپولیس در اولین گام در لیگ نخبگان باید به مصاف الاهلی برود که به مانند 
سرخپوشان شروع چندان مقتدرانه ای در فصل جدید رقابت های لیگ حرفه ای 
عربستان نداشته و از دو بازی موفق به کسب یک برد و یک شکست شده است. 
در همین راســـتا نیز گروه آنالیز پرســـپولیس این دو بازی الاهلی را با دقت آنالیز 
یدو گذاشته اند. از این رو تمرینات اخیر  کرده و اطلاعات لازم را در اختیار گار
یدو  سرخپوشان و بازی دوستانه روز گذشته این تیم براساس شناختی که گار
از تیم عربســـتانی پیدا کرده، طرح ریزی شـــده و این روند نیز ادامه دارد. مربیان 
یکنان تیم شـــان داده اند که توانایی شکست  پرســـپولیس این اطمینان را به باز
گفته نماند باشگاه الاهلی بعد  دادن حریف عربستانی را در زمین خود دارند. نا
کامی در جذب ویکتور اوســـیمن مهاجم نیجریه ای که راهی گالاتاســـرای  از نا

ترکیه شد، همچنان مانند پرسپولیس به دنبال تقویت خط حمله اش است. 

  ناراحتی اسدبیگی 
این روزها در اطراف باشگاه پرسپولیس واسطه هایی دیده می شوند که وجهه 
چندان خوبی در فوتبال ایران ندارند و جالب است که همچنان مدیریت این 
باشگاه در مصاحبه های خود مدعی است که دست دلال ها را از باشگاهش 
کوتاه کرده اســـت. همین واســـطه ها که درواقع نقش عمده ای در انتقال خوان 
یـــدو در پرســـپولیس داشـــته اند، آنقدر در این تیم قـــدرت پیدا کرده اند که  گار
یکن هم تصمیم می گیرند. نمونه بارز این مســـاله تحت  بـــرای جا به جایـــی باز
فشار گذاشتن سینا اسدبیگی برای ترک پرسپولیس و انتقال سعید مهری به 
جمع سرخپوشـــان به جای وی اســـت. از آنجا که پرســـپولیس فقط یک جای 
یکن از لیست بزرگسالان است  خالی دارد، مهری فقط در صورت خروج یک باز
که می تواند سرخپوش شود. در همین زمینه هم حسین بادامکی در تماس با 
اسدبیگی خواستار جدایی او از جمع سرخپوشان شده است. اینکه بخواهیم 
یدو از این ماجرا بی خبر اســـت، اصلا این طور نیســـت؛ چراکه  فکر کنیم گار
سرمربی اسپانیایی کاملا در جریان اتفاقاتی که در تیمش رخ می دهد قرار دارد. 
اما او فعلا ترجیح داده خودش مستقیم وارد این قضیه نشود و درواقع همه چیز 
را به واسطه های نزدیک به ایجنت ایرانی اش سپرده است. اگرچه اسدبیگی 
یدو به بازی او اعتقاد دارد و قصدش  در آخریـــن اظهارنظـــرش اعلام کـــرده گار
ماندن در پرسپولیس است اما با این حال او همچنان گزینه اول برای خروج 
از لیست پرسپولیس جهت پیوستن مهری به این تیم است. در همین راستا 
اسدبیگی با چشمانی اشک بار مجبور شد پشت دروازه به تمرین اختصاصی 
یان وی مواجه شد. آنها اعتقاد داشتند  بپردازد و این مساله با دلخوری همباز
یکن بی حاشیه و متعصبی مثل اسدبیگی این نیست که چنین رفتاری  حق باز
با او شود و بهتر است حرمتش نگه داشته شود. با شرایط موجود احتمال اینکه 
اســـدبیگی همین امروز و فردا قراردادش را با پرســـپولیس فســـخ کرده و راهی 
گفته نماد باشگاه پرسپولیس به وی پیشنهاد  یاد اســـت. نا تیم دیگری شـــود ز
تمدید قرارداد و انتقال قرضی به تیم دیگری را داده که او آن را رد کرده است. 

  کیفیت پایین برخی جوانان 
یکن جوان سر از پرسپولیس درآوردند و درمورد آنها هم  تابستان امسال دو باز
کادمی  یکنان مستعد و آینده داری هستند. جالب اینکه مربیان آ گفته شد باز
باشگاه پرسپولیس هم از این انتقال ها متعجب شده و برایشان عجیب بود 
یکن مســـتعد در رده جوانان و امید باشـــگاه، چرا  که با وجود تعداد بالای باز
یکنانی به تیم بزرگسالان پرسپولیس راه یابند. اما جالب است  باید چنین باز
یکنان در تمرینات خیلی خوب نبوده تا جایی که  بدانید که کیفیت این باز
یکنان در حد و اندازه های  یدو هم درآمده اســـت. درواقع این باز صدای گار
پرسپولیس نشان نداده اند و سرخپوشان بابت انتقال آنها به تیم شان متعجب 
هســـتند. یکی از این نفرات جوان توســـط همان واســـطه هایی به پرسپولیس 
یکن دیگر  یدو به این تیم نقش داشـــتند. برای باز پیوســـتند که در انتقال گار
هم مبلغ 2 میلیارد و 500 میلیون بابت رضایتنامه او پرداخت شده است که 

رقمی بالا محسوب می شود. 

  پرسپولیس همچنان درگیر جذب مهاجم
یکنانی در پست های مورد  باشگاه پرسپولیس در تابستان جاری برای جذب باز
نیاز حداقل 3، 4 هفته ای هوادارانش را ســـر کار گذاشـــت. درحال حاضر هم 

پروسه جذب مهاجم خارجی در این باشگاه هر روز وارد ابعاد تازه ای می شود. 
؛ آرون بوپندزا بود اما مسائل  یدو البته که گزینه اول این باشگاه و شخص گار
اخلاقی پیرامون این مهاجم گابنی باعث شد به پرسپولیس اجازه جذب این 
یدو با نیانگ  یکن را داده نشود. در ادامه این باشگاه از طریق ایجنت گار باز
یکن ارســـال کرد اما  کـــره شـــده و حتـــی برگـــه قرارداد را نیز برای این باز وارد مذا
یکن به 4، 5 ایجنت ایرانی مندیت داده بود و این مساله می توانست  این باز
درصورت انتقال او به جمع سرخپوشـــان حســـابی مشکل ساز شود. با منتفی 
یکن  یدو یا باشگاه پرسپولیس کدام باز شدن این انتقال باید دید گزینه سوم گار
خواهد بود. آنچه مسلم است پرسپولیس فقط تا روز بیست و یکم شهریور ماه 
گفته نماند مسئولان باشگاه  برای تکمیل لیست آسیایی خود مهلت دارد. نا
ی به جذب مهاجم  پرســـپولیس بـــا بودن علی علیپور و عیســـی آل کثیر نیـــاز
یدو و رضایت هواداران اســـت که  خارجـــی نمی بیننـــد و به خاطر اصـــرار گار
گر این باشگاه زودتر از اینها  می خواهند خرید لحظه آخری داشـــته باشـــند. ا
کیفیت تر پیدا می کرد و هم  یکنی با برای جذب مهاجم اقدام کرده بود هم باز
رقم های پیشـــنهادی معقول تر بود، اما در شـــرایط فعلی به خاطر فرصت کم 
یکنانی  پرسپولیس برای ارسال لیست آسیایی برخی ایجنت ها در تلاشند باز

با قیمت بالا و نه واقعی را به این تیم انتقال دهند. 

رقابت هـــای کاراتـــه قهرمانی رده های ســـنی آســـیا)نوجوانان، جوانان و 
امیدهـــا( طـــی روزهای 2 لغایت 4 شـــهریور ماه در مانیـــل فیلیپین برگزار 
شـــد و کاراته ایران پس از عملکرد نه چندان مناســـب در دوره های اخیر 
موفـــق شـــد بـــا کســـب ۱۰ مدال طلا، 4 نقـــره و ۹ برنـــز در مجموع تمامی 
رده های ســـنی پس از کشـــور ژاپن در جایگاه نایب قهرمانی قرار گیرد. 
همچنین در رده ســـنی امید تیم کشـــورمان با 6 مدال طلا، یک نقره و 4 
برنز به مقام قهرمانی رسید تا مجددا امیدواری برای بازگشت کاراته به 
روزهای خوب پس از نتایج نه چندان مناســـب ســـالیان اخیر به وجود 
بیاید. ذبیح الله پورشـــیب، قهرمان و کاپیتان پیشـــین تیم ملی کاراته که 
پس از پایان دوران قهرمانی از خردادماه سال جاری به عنوان سرپرست 
دبیری فدراســـیون کاراته معرفی شـــد، در این دوره از مســـابقات در کنار 
آینده سازان کاراته کشورمان حضور داشت و تلاش کرد تجربیات خود 
را در اختیار کاراته کاهای جوان قرار بدهد. پورشیب که سابقه 2۰ سال 
همراهـــی تیم هـــای ملی در رویدادهای مختلف را دارد، در اولین تجربه 
ســـفر در مســـئولیت جدید می تواند تحلیل دقیقی از شـــرایط مسابقات 
و کاراته کشـــورمان داشـــته باشـــد. گفت وگوی »فرهیختگان« با کاپیتان 
پیشین تیم ملی و سرپرست دبیری فدراسیون کاراته را در ادامه بخوانید. 

مســـابقات کاراته رده های پایه آســـیا درحالی با نایب قهرمانی تیم کشـــورمان به 
پایان رســـید که برخلاف یکی، دو دوره  گذشـــته این بار شاهد عملکرد بهتری از 

نمایندگان کشورمان بودیم. 
یـــم و درمجموع  خـــدا را شـــکر توانســـتیم نتیجـــه قابـــل قبولی به دســـت بیاور
تمامی رده های ســـنی کومیته و کاتا دختران و پســـران نایب قهرمان آســـیا و در 
بخش کومیته قهرمان آسیا شویم. تیم های کاتای ما هم تلاش خود را کردند و 
زحمت شان را کشیدند و یک مقدار با بدشانسی مواجه شدند، در حالی که 

می توانســـتند مدال های خوشـــرنگی کسب کنند. در مجموع کاراته عملکرد 
یکنان ما با عملکرد خود نشان دادند این توانایی و پتانسیل  خوبی داشت و باز
را دارند که همیشه بتوانند در بالاترین سطح آسیا و حتی جهان باشند. البته 
یع مدال  نباید از تلاش و کار کشورهای دیگر غافل شویم و این موضوع را در توز
و کیفیت مسابقات در رده های سنی مختلف شاهد بودیم. به شخصه سالیان 
یادی را دیدم اما  ســـال در رقابت های مختلف حضور داشـــتم و کشـــورهای ز
یکنان بود. کیفیت کاراته کاها نسبت به گذشته  تفاوت این دوره در کیفیت باز
خیلی بالاتر بود و این نشان دهنده پیشرفت روزبه روز کاراته آسیاست و دیگر 
مدال ها برای چند کشـــور خاص نیســـت و ما هم باید روند خوب مان را ادامه 
بدهیم و متوقف نشویم. با هر توقف، رقبا به ما خواهند رسید و چه بسا رقبای 
اصلی از ما عبور کنند. باید اهداف کوتاه مدت و بلندمدت داشته باشیم تا 

بتوانیم همیشه در سطح بالا بمانیم. 

به نظر شـــما کاراته ایران در چند ســـال اخیر متناســـب با پیشرفت سایر کشورها 
و تغییر و تحولات کاراته دنیا حرکت کرده است؟ 

از لحاظ کمیت انسانی و جمعیتی، کاراته شرایط بسیار خوبی دارد اما از لحاظ 
یم. امکانات ما امکاناتی نیست که جوابگوی  ی کمبودهایی دار سخت افزار
یم.  ی مســـابقات چالش دار این ظرفیت باشـــد و همیشـــه برای اردوها و برگزار
همه اینها می تواند ســـرعت رو به جلوی ما را کاهش دهد. باید امکانات لازم 
یدادهای مختلف باعث سربلندی  برای رشته ای مثل کاراته که همیشه در رو
ورزش ایران شده و بارها پرچم خوشرنگ کشورمان را به اهتزاز درآورده است، 
که متاسفانه  فراهم باشـــد. باید امکانات و پشـــتیبانی لازم صورت بگیرد؛ چرا
یم و همین موضوع از لحاظ مختلف به فدراسیون کاراته  امکانات لازم را ندار

فشار وارد می کند. 

به نظر شما خود فدراسیون در جهت توسعه امکانات می تواند اقداماتی داشته 
باشد یا این موضوع نیازمند حمایت وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک است؟
ی اردوها و مسابقات  بزرگ ترین مشکل ما نداشتن فضای مناسب برای برگزار
گر بتوانیم اردوها را متمرکز برگزار کنیم  است و این چالش بزرگی برای ماست. ا

از لحاظ کیفی و تمرکز می توانیم کارمان را بهبود ببخشیم و در بخش هزینه ها 
نیز صرفه جویی کنیم. بار سنگین روی دوش فدراسیون کاراته برگزاری اردوها و 
یادی دارد. تعداد تیم ها و نفرات اعزامی ما  اعزام به مسابقات است که هزینه ز
یادی  یاد است و با توجه به کیفیت بچه ها باید نفرات ز به مسابقات همیشه ز
را اعزام کنیم و در ســـالیان اخیر نیز همیشـــه تیم های کامل اعزام کردیم که با 
چالش هایی مواجه شـــدیم. این امکانات جوابگوی این اعزام ها نیســـت و در 
یادی به فدراسیون وارد می کند.  یم که فشار ز یادی دار کوتاه مدت اعزام های ز
بحث تامین بودجه با توجه به نفرات اعزامی بسیار سنگین است. دنیامالی 
وزیر جدید ورزش و جوانان باتجربه اســـت و از شـــرایط ورزش کشور به خوبی 
خبر دارد و امیدوارم حمایت خوبی از ما انجام بدهد تا توقعات جامعه ورزش 
یادی از مشکلات را نیز برطرف کنیم.  از کاراته را برآورده کنیم و بتوانیم بخش ز

در رقابت های اخیر آیا در تمامی رده های سنی توقعات برآورده شد؟
همه تلاش کردند و زحمت کشـــیدند. شـــاید چند نفر از فینالیســـت های ما 
می توانستند مدال خود را تبدیل به طلا کنند و این توانایی  را داشتند. از طرفی 
یکنانی که باختند باید بیشـــتر تلاش کنند و تمرکزشـــان را بالا  اعتقاد دارم باز
ببرند. ســـال ها مســـابقه دادم و شـــرایط را لمس کردم و در این موارد به شـــرایط 
یکنان ما باید همیشـــه تمام تلاش خـــود را بکنند و مربیان  واقـــف هســـتم. باز
یکنان تمرکز بیشـــتری داشـــته باشـــند. ظرفیت کسب مدال های  ی باز نیز رو
بیشـــتری داشـــتیم و نتایج می توانســـت بهتر از این باشد اما با توجه به شرایط 
و امکانات و حتی شـــرایط کشـــورهای دیگر در مجموع تیم های ما عملکرد 
خوبی داشتند و امیدوارم با همین مسیر درست ادامه بدهیم و غافل نشویم. 
ی مثل ژاپن با تیم  بدون تعارف کشورهای دیگر نیز خوب کار کردند و کشور
یکنان کشورهای دیگر در صورت  کیفی در مســـابقات شـــرکت کرده بود یا باز
گر نظـــم و انضباط فردی و  شکســـت نیـــز بازنـــده راحتـــی نبودند. به نظـــر من ا
ی های بزرگی کســـب خواهد شـــد و امیدوارم  کم باشـــد قطعا پیروز تیمی حا

مسیر درست را با قدرت ادامه بدهیم. 

یکـــی از انتقادهـــا به فدراســـیون کاراته فاصله افتادن بیـــن برخی نفرات جوان و 

نســـل طلایی کاراته ایران اســـت. فدراســـیون برنامه ای برای حفظ و رشـــد این 
نسل جوان دارد؟

اعتقاد دارم هرکسی که شایسته تر و منضبط  تر است و تلاش و پشتکار بیشتری 
دارد، باید نماینده کشور ما در رقابت های مختلف باشد. کسی که خودش را با 
رفتار حرفه ای در تاتامی اثبات کند و توانایی هایش را در مسابقه نشان بدهد. 
به نظر من سن و سال مطرح نیست و کسی که در بالاترین سطح باشد و خود 
را حفظ کند، مهم اســـت اما در کنار این نفرات باید جوانان ما در مســـابقات 
مختلف محک هم بخورند و از فرصت ها استفاده کنند و خودشان را نشان 
بدهنـــد و قطعـــا در این شـــرایط مورد حمایت فدراســـیون و کادرفنی تیم ملی 
کتورهای مختلفی وجود  ی تیم ملی فا قرار خواهند گرفت. برای پشتوانه ســـاز
یکنانی  دارد. به شخصه سال ها در کاراته بودم و این موضوع را دیدم که چه باز
یکنانی می توانند  می توانند کمک کنند و چه کســـانی جرقه هســـتند و چه باز
به نســـل های آینده کمک کنند. به نظر من خود ورزشـــکار خیلی مهم اســـت 
و مربیان ســـازنده در اســـتان ها باید به گونه ای این بچه ها را پرورش بدهند که 
با یک مدال و موفقیت ســـیر نشـــوند و بگویند همه چیز برای ما اســـت. یک 
ورزشـــکار حرفه ای با یک موفقیت ســـیر نمی شـــود و باید تداوم داشته باشد. 
یکنان ما ذهنیتی داشته باشند که نه  زود ناامید شوند و نه از سکویی  باید باز

که به دست می آورند مغرور شوند. 

بـــه نظـــر شـــما در تیم فعلی نفراتـــی وجود دارند که بتوانند تبدیل به ســـتاره های 
آینده کاراته ایران شوند؟

ســوال بســیار خوبــی اســت. در ایــن تیــم بــدون آوردن اســم، نفراتــی وجــود 
ــاد طــی کننــد،  ی ، تــلاش و تمرکــز ز ــا پشــتکار گــر همیــن مســیر را ب ــد کــه ا دارن
یکنــان  قطعــا می تواننــد ســالیان ســال در تیــم ملــی باشــند. حتــی برخــی باز
در رده هــای ســنی مختلــف باختنــد یــا مدال شــان کمرنــگ بــود امــا از لحــاظ 
فنــی و پتانســیلی کــه دارنــد بــا یــک برنامه ریــزی و تمریــن درســت و قــرار گرفتــن 
در مســیر درســت می تواننــد شگفتی ســاز شــوند و حرفــی بــرای گفتــن داشــته 
باشــند. بــا یــک باخــت همه چیــز تمــام نمی شــود و بــا یــک بــرد نیــز همه چیــز 

ــه دســت نمی آیــد.  ب

پرسپولیس فرصت زیادی برای ارسال لیست آسیایی خود ندارد 
و درگیر جابه جایی اسدبیگی با مهری و خرید یک مهاجم خارجی است

 سرگیجه در لیست قرمزها

پورشیب در گفت وگو با »فرهیختگان«: آینده سازان کاراته نشان دادند می توانیم در بالاترین سطح آسیا و جهان باشیم

می توانستیم مدال های بیشتری بگیریم
کمبود سخت افزاری سرعت ما را کاهش می دهد                   برای حضور در تیم ملی سن و سال مطرح نیست
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

آقایان مدیر! تبعات این روزهای استقلال با شماست

تنش یک هفته قبل از آسیا
استقلال درست یک هفته دیگر باید در نخستین دوره لیگ قهرمانان 
الیت و در بالاترین ســـطح فوتبال قاره به مصاف الغرافه قطر برود. این 
درحالـــی اســـت که پشـــتیبانی به منظور ارائه بهتریـــن کیفیت ممکن از 
سوی استقلالی ها به هیچ عنوان با سطح برگزاری این دیدار همخوانی 
نداشـــته و آبی پوشـــان همچنان روزهای بی ثبات و پرتنشـــی را ســـپری 
می کنند. روز گذشـــته در گزارشـــی به این امر اشـــاره کردیم که بسیاری از 
پیشکسوتان استقلال اعتقاد دارند الان وقت تغییرات فنی نبوده و حداقل 
تا نیم فصل باید به کادر فعلی فرصت داد. در هر صورت پای حیثیت 
یکی از پرطرفدارترین و قدیمی ترین باشگاه های ایرانی در میان است. 
این در شرایطی است که رفتار مدیران این باشگاه و مالکان جدید آن 
به گونه ای است که هیچ تطابقی با شأن و شخصیت یک تیم ریشه دار 
آســـیایی نداشـــته و مخاطـــب را یاد تیم های بی هویتـــی می اندازد که با 
نسخه همین افراد حدود یک دهه قبل منحل و نام شان برای همیشه از 
ک شدند. البته این افراد خیلی هم با نام و سابقه استقلال  فوتبال ایران پا
ناآشنا نیستند. اتفاقا نماینده مالک جدید استقلال حدود یک دهه قبل 
نیز عضویت هیات مدیره این باشگاه مردمی و بزرگ را عهده دار بوده و 
به خوبی از گذشته و تاریخ تیمی باهویت مانند استقلال باخبر است، 
اما اینکه چطور می شود چنین فردی در بازگشت دوباره به این باشگاه تا 
این اندازه در تصمیم گیری دور از واقعیات و پرشائبه ظاهر می شود، خود 
ابهامی بزرگ اســـت که هنوز پاســـخ روشنی برای آن پیدا نشده است. از 
سویی با تیمی مواجه هستیم که در طول دوران حضور سرمربی فعلی طی 
33 بازی تنها 2 باخت داشته و در فصل جدید فوتبال، نشانه هایی روشن 
برای رسیدن به اوج را به نمایش می گذارد و از سوی دیگر با مدیرانی مواجه 
هستیم که برای برکناری چنین سرمربی ای که هنوز با اقبال و استقبال 
هواداران مواجه است، به قدری عجله دارند که به دنبال مربیانی می روند 
که آمار اصلا خوبی در لیگ های درجه دو اروپا ندارند یا به سراغ سرمربی 
جنجالی دیگری می روند که پیش از این در همین تیم نشان داده که در 
عرصـــه مربیگری به هیچ وجه اصلاح پذیر نبوده و درصورت بازگشـــت 
قرار اســـت حداقل 4 ماه از روی ســـکوها استقلال را هدایت کند! در هر 
صورت این مدیران استقلال یعنی شهریاری و سمیعی و سایر اعضای 
هیات مدیره این باشگاه هستند که در مقطع فعلی از بین دوراهی مربی 
خارجی، بدهی کلان و به تبع آن ناکامی احتمالی یا حمایت از کادرفعلی 
و تزریـــق آرامـــش همـــراه باثبات باید یکی را انتخاب کرده و قطعا به این 
گاه باشـــند که تبعات هر تصمیم بی منطق و هیجانی و البته دور  امر آ
از شأن و شخصیت تیم دوستاره استقلال، می تواند به پای آنها نوشته 
گاه باشند که با انتخابی غلط برای  شود. مدیران فعلی استقلال باید آ
، باشگاه استقلال حداقل طی دو فصل آینده به ورطه ای  مسیر پیش رو
غوطه ور خواهد شد که سهم هواداران این تیم باز هم آه و حسرت شده و 
مطمئنا تصمیمات شائبه برانگیز فعلی عایدی جز این نخواهد داشت. 
حال اینکه چطور می شود یک مربی جنجالی و طلبکار از وضعیت فوتبال 
ایران و البته طلبکار از بابت مطالباتش از باشگاه استقلال و صدالبته 
محـــروم از همراهـــی این تیم دوباره گزینه هدایت آن می شـــود، خود یک 
ماجراســـت و از ســـوی دیگر اینکه این فرد یعنی ساپینتوی پرتغالی که 
یک روز فوتبال ایران را به جنگل توصیف کرده و حالا دوباره علاقه مند به 
بازگشت به این جنگل می شود، خود یک روی دیگر این ماجرا خواهد بود. 

تیمی توان خرید مهاجم سپاهان را ندارد

قرارداد سنگین اسدی دردسرساز شد
همان طور که پیش از این در خبرها داشتیم برخی از بازیکنان سپاهان 
که فصل پیش به این تیم پیوستند، قرارداد مالی سال دوم شان که این 
فصل باشد به طرز عجیبی افزایش پیدا می کند و این مساله برای باشگاه 
اصفهانی در رعایت سقف قرارداد مشکل ساز می شود. در همین راستا 
رضا اســـدی در لیســـت فروش باشـــگاه ســـپاهان قرار گرفته اما به خاطر 
دستمزد سنگینش فعلا مشتری دست به نقدی ندارد. آنچه مشخص 
است اینکه اسدی با باشگاه سپاهان قرارداد دارد و این باشگاه موظف 
اســـت دســـتمزد او که گفته می شـــود حدود 60 میلیارد تومان اســـت را 

پرداخت کند. 

فوتبال ایران
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سورگی همچنان به دنبال رضایتنامه
اسدبیگی در نزدیکی فولاد

با شـــرایط به وجود آمده برای ســـینا اســـدبیگی در پرســـپولیس، او چاره ای جز ترک این تیم ندارد و به نظر این اتفاق امروز یا فردا رخ خواهد داد و 
یاد فولاد است. از آنجا که یحیی گل محمدی شناخت کاملی از سینا دارد و فوتبالش را هم می پسندد  یکن به احتمال خیلی ز مقصد این باز
گرد این مربی خواهد شـــد. فولاد خوزســـتان یک جای خالی در لیســـت خود دارد و احتمالا لیســـت این تیم با اسدبیگی  او احتمالا بار دیگر شـــا
یکن پرســـپولیس هم همچنان درگیر گرفتن رضایتنامه خود از پرســـپولیس  تکمیل خواهد شـــد. این درحالی اســـت که میلاد ســـورگی دیگر باز

گرد یحیی در فولاد شود.  است تا شا


